
Sejmik o sytuacji na rynku owoców | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Sejmik o sytuacji na rynku owoców | 1

5 września 2008

Sejmik o sytuacji na rynku owoców

Podczas ostatniego posiedzenia radni Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego zajmowali się
trudną sytuacją na rynku owoców w województwie świętokrzyskim. Na wniosek
przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska Józefa
Kwietnia, radni podjęli w tej sprawie specjalne oświadczenie.


